
RADA MTBJSKA
i-y $;Lji, rl,, l{.',t, \['li-,i

Protok6l Nr 3/21

z posicdzenia Komis.ii OSwiatl'o Kultury, Kultur.r, Fizycznej, Opieki Spolecznej
i Zdrowia Rad;- Mie.iskie.i w Kolbuszolve.i, odbvtego w dniu 22 marca 2021 roku

o godzinie l{.-10 lr budvnku kntej phwalni ,,F-rcgatA'o w Kolbuszow'cj
przy ul. Jana Pawla II 10.

Posiedzenie otworzyl i prowadzil Przewodnicz4cy Komis.ji P, Pawel Michno.
W posiedzeniu udzial w,ziqlo szeSciu czlonkciw,Konris.ji (nieobecny radn1,P. Krzysztof Kluza)
oraz. z.aproszeni goScie. co potwierdza zalqc'z.ona do protokolu lista obecnoSci. PorzEclek
posiedzenia przedstawia sig r.rastqpui 4co :

l. I)rz1jgcic porzlldl'u obracl.

2. Inlbrnracja kierownika krytc'j plywalni Irregata w Kolbr"rszowej na temat planow

fur-rkcjonowania placowki - wizyta na obickcie Fregaty.

3. Infbrmacja na temat aktualnc'j sy'tuac.ii linansowc'i frundac.ii na Rzecz Kultr"rrl' If izl,czne'i

i Sportu w Kolbuszon'c.j.

4. Sprau,y'16ztrc.

,\cl I

Konris.ja glosami za- 6. przecirv- 0. wstrzynrLrjqcych siq- 0 przy'igla propoltowany porz4dek

obrad posiedzenia.

Ad2

Kierorinik krvtc'j pl-v-u'alni I'. Ryszard Zielinski przcdstawil Komis.li koncepc.ig poszerzenia

olL.rtr dla klient6w bascnu. /.apctznal czlonk6w Komis.ii z planarni adaptac.ii wolnych

pomicszczeri budl,nku (zna.jduj4cych siq na piqtrze) pod saunarium oraz strelg sportowo-

rekrcacl,ino- uslugowE (inlbrmac.ja wraz mapE stanowi zalqcznik do protokolr"r). Ponadtit

kierownik poinfbrmowal o na.ipotrzcbnie.f szy'ch pracach rcmontowych. .iakie naleZy wykonac

w bLrdynku pl1-u,alrri ti. w'ymiana instalac'.ji clcktrycznc'j i instalac'ji oddl'nria.iqcych oraz.

sc hod(rw' oc'l strony' I . i c e u Ir-t ( ) gri I nok sztalcqc e gtt.

Konris.ja pod;qia 2yu4 d1'skLrs.iq na lcmat plantiw zagospodarowania pomicszczcfi w budynku

bascnu. Iladny P. Piotr l)anck zw'rocil sig' z pytanicrn o koszty realizac.ii koncepc.ii

przcdstawionc' i przcz k i croll'n i ka I). R 1'szarcia Zi cl i Iisk ic-go.

W odpowicdzi kicrownik ul jaSnil. zc szacow'any koszt w'ykonania te'.i inwestyc.ii to ok.40()

000 zl. l.aznacz.yl. zc kryta plyw,alnia .jcst obiekterl rekreacyino- sportowynt i takie cele

powinna spclniai. Aby zachgcic klient6w do korzystania z uslug basenu, naleZy podnieSi.lego

standardl i poprawic atrakcy'jnoSc obicktr-r. W tynr cclur niezbgdne.iest poszerzenie ofbrty

popt/.c/. zagospodarowanic rvolrrl ch pow icrzchni zna.jclLri4cych siq na piqtrze budy'rtku (po bylc.i

silow,ni) tj. utr.rorzenie saunariunt oraz strcl'r sporlorvo- rckreacvitto- uslugowe.i,W ranlacl-t

saunariunt koncepc.ja zaklada ulworzenic saun)' suchc'j. slrulty rttokrc'i. sauny arotuatycztle'.i.

sauny na poclczerwien. komory solne.j. brodu lub beczki 't.'z.imnawod4. Z kolei stworzenie strcfy

sportowo- rekreacyino- uslugowe.i zaklada utworzenic:

- siIou ni t. tu-t.aclr.cnialli kaIcnistvczno- acrobclwvt'tti.
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- sali wiefofunkcyine.j wyto2one.i matami i lustrami z,przeznaczeniem naz.a-iEcta gimnastycznc.

taneczne i sport.v" walki.

- bLrfbtu z kawal. w'1,'ciskanl,nri sokami i zdrou,vt.tti przekilskattti. pol4czonego z poczekalni4

i strela wvpoczynku.

Radny P. Krzysztol'Wo.iciki poruszyl temat konllikt6w' wirod pracorvnikou' kryte.i plywalni

zwtEzany z grafikanti zajEc oraz dy2urow ratownikow i instruktorow plywania.

Kierownik P. Ryszard Zieliriski w'y'f aSnil na czynl polega.iq r62nicc pomigclzy godzinami za.iqc

prowadzonyrni prtet. instruktorou,plvr.r'ania. a grafikient prac)' ratownikciw.

I{adny P..[ozel'l;ryc zapytal o dochody wypracowane prz.ez. plywalniq..l;'regata" w 2020 rokLr.

Kierownik P. Ryszard Zielinski zapewnil. le przedlo?.y tak4 inlbrmacjg do Biura Radl'

Mie.jskie.i przed najbliZsz.4 ses.i4 Rady.

Ilunnistrz P. .lan Zuba powiedzial. 'Ze w 2019 rokr-r plywalnia uzyskala wyplywy w kwocie

850 000 z.l. dollnansowanie wy,nioslo zaS I 300 000 zl. Poruszy'l16wnicz sprawQ prowadzonego

u, plywalni aurdytu hezpieczeristw'a. W dalszc.j czgsci posieclzenia []r"rrntistrz. powieclzial. 2e

z.ostala przygotowana konccpc.ia utworzenia pomiesz.cz,en w burdl'nkrt basenlt pocl potrzcbl'

Rady Miejskie.f ibiura Rady Mie.fskie.i. Poczyniono prace. ktore zakladaj4 utworzenie sali

konf'erency.jnej. biura Przeuodniczqcego Rady ipracownik6w []iura Rady. Obecnie prace przy

te.j koncepcji zostaly wstrzyntane. Nalc2y zadecydowa(, czy w wolnych pomieszczeniach

budynku basenu vn inr.ro sig wdro2y'c koncepcjq kierow'trika Zieli6skiego zaklada.i4cq

przeznactenie ich pod potrzeby rekreacy.ino- sportou,c czl,pod dzialalnoSc Rady Miejskie.i.

Radny P. Jozef Fryc przedstawil plan zagospodarowania wolnych pomieszczen pod potrzeby

Rady Mie.lskie.i.

Itadny P, Piotr Panek zwrocil uwagg na nrozliwoSc wykorzystania pomieszczen pod dzialalnoSc

Itady w budynku lrundacji na Rzecz Kultury lti'zyc'znc.i i Sporlu.

Prezes I). Grzegorz Rontaniuk stwicrdzrl^ 2,c na obickcie lfr,rndac.ii pomieszczania sE.iui.

zaadaptowane.

Radna P. [Jarbara Szalianiec r,,yrazila stanowisko. ze koncepc.fa przec'lstawiona prz.ez.

kierownika Ryszarda Zieiinskiego zaslLrguje na wdrozenie. [Jatrakcyinienie oferty krytej

plywalni. przyc'zyni siq do rozwo.iu oraz zwigkszenia lic'zby klientow.

Br-rrmistrz P..lan Zuba stw,iefiztl.'2e gmina nie dysponuje wolnym mie.iscem pod organizac.fg

ponrieszczen dla Rady Mie.jskiej. Obecrrie prowadzone sq prace architektonicz.ne prz.y adaptac.ii

pomieszczeri gminnych przy ul. Pilsr"rdskiego. gdzie zostanie usytuowany Reltrat Ochrony

Srodowiska i (iospodarki Wodne'i" Inspcktor ds. I{Ol)O. Auclytor Wewngtrz-nv.

Na pytanie radnego P. .l6zefa Fryca dotycz4cego kosztriw przebudowy pomieszc'zeh w budynku

basenu pod potrzeby Rady Mie.iskie.i. Burmistrz wy.jaSnil. 2e w budlecie gminy na ten cel
'z.abezpieczono 150 000 zl.
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('zlonkou,ic Konris.iidokorraliri'izjilokalnc.j pomicszczeri bascnowr'cl.r istw'icrdzili. zc dcclz-ja

doty'czqca adaptacji wolnych pomicszczch w'budynku bascnu nalezy'do cale.j Radl'Mie.yskic.i.

Ad3

l)rczcs IfnRKIriS w KolbLrszowc.i I). (irzegorz Romaniuk. przedstawil czlonkom Komis.li

inlirnrac.jq rlotvczilcu aktualnr'j sr tLrac.)i lrnansorie'i. Poinlirrrlolral. 2c lrurnclac.ia skorzystala

r p()nr()c\ linansor,ic'i vi ranraclr przcciwrlziaiania skLrtkont ('OVII)-19 (rcalizouan,.'i przcz

I)ou,iatowl LJrz4cl Pracl ). Otlzl rnala takZc (rodki z br"rdzctr-r gn-rinv Kolbuszowa na

uruchomienie punktu dla oscib przebywajqcych na kwarantannic. Ponadto l'undac.ia

wykonywala uslugi na rz,ecz gminy w postaci szycia maseczek ochronnych dla mieszkancow

gminl oraz innvch uslug nr.in. dow,oz osrib na szczepicnia COVID-19. Na biezqco prowadzona

.jcst clziirlirIn()sc gastror.rorliczna z clorltlzur-r clo kIicnta.

\\' trakcic posicclzcnir.r Konris.ju polr,rszr la tcnritt \\sp(ilpracl Irr-rnclac.ji z ltlLtbcnr sporto$\'nl

KKS Kolbuszow'ianka.

Ad1

W punkcic sprawy r62ne Komis.ja nie wniosla p)rtafi.

[)osicclzcnic zakoticzont'r o goclz. I6:-50.

Na tym protokol zakoficzor-ro.

Protok6l sporz4dzila: Aldona Karkut

W'do*reL*
Przewodnicz4cy Komisji: Pawel Michno ?^-€r* tlt^Nr^,


